

In-Town Shuttle Bus Service Schedule
酒店穿梭巴士服務時間表

Route 路線 A Monday to Friday 星期一至五 (公眾假期除外)	Route 路線 B Daily 每天行駛		
Camlux Hotel 君立酒店	Camlux Hotel 君立酒店	Prince Edward MTR Station Exit B1 太子港鐵站 B1 出口	Airport Express Kowloon Station 九龍機鐵站
8:00	9:00	9:30	10:00
8:30	10:45	11:15	11:45
Camlux Hotel 君立酒店 ↓ Skyline Tower 宏天廣場 ↓ Octa Tower 傲騰廣場 ↓ Exchange Tower 國際交易中心 ↓ Metro Centre 美羅中心 ↓ Camlux Hotel 君立酒店	12:30	13:00	13:30
	15:00	15:30	16:00
	16:45	17:15	17:45
	18:30	19:00	19:30

Term & Conditions 條款及細則：

- The hotel shuttle provides bus drop off service only.
酒店穿梭巴士只提供落客服務。
- The hotel shuttle bus departs according to the time schedule. Please assemble at the waiting area not less than 10 minutes before shuttle bus departure.
酒店穿梭巴士開出時間以大堂時間表為據，如須乘坐此專車，敬請於開出前不少於十分鐘於候車處等候。
- The seating of the hotel shuttle bus are under first come first serve basis. If seats are not available, guests are suggested to take the next shuttle bus or other transportations to/from the hotel. (The hotel will not be responsible for any travelling fee incurred by other transportation)
酒店穿梭巴士座位有限，先到先得。如座位已滿，敬請等候下一班酒店穿梭巴士或乘搭其他交通工具來往酒店。(選乘其他交通工具之所須車資，酒店恕不負責)
- Due to unforeseen traffic conditions, the above route and schedule are subject to change without prior notice.
以上酒店穿梭巴士時間表如受到交通情況影響，路線及班次可能會稍作調整，本酒店恕不另行通知。
- The hotel shuttle bus service will be suspended when typhoon signal No.8 or above or Black Rainstorm. Warning is hoisted and will be backed to normal after 1 hour when typhoon signal No.8 or above or Black Rainstorm Warning is lowered.
若懸掛八號或以上風球或黑色暴雨警告，酒店穿梭巴士服務將會暫停；若八號或以上風球或黑色暴雨警告除下，酒店穿梭巴士服務將於 1 小時後回復正常。

